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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.)
OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Pintér Sándor belügyminiszter Úrhoz

,,Miért nem biológiai írtást alkalmaznak a szúnyoggyérítési
program során?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/947-es írásbeli kérdésemre adott válaszában azt írta a szúnyoggyérítéssel kapcsolatban,
hogy ,,az idei évben ez idáig közel 300 ezer hektáron légi kémiaim, mintegy 227 ezer hektáron
földi kémiai kezeléseket végeztek a kifejlett szúnyogok ellen, 13 ezer hektáron pedig lárvák
elleni biológiai módszert használtak."
A fenti adatokkal kapcsolatban kérem, adjon tájékoztatást arról, hogy miért nem alkalmazza a
kormány sokkal kiterjedtebben a biológiai írtást? A felsorolt módszerek ugyanis lehet, hogy
emberre nem veszélyesek, de veszélyesek például a méhekre, amelyek létszáma az elmúlt
időszakban ismeretlen okokból már a felérecsökkent.

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2018. augusztus 27.
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